



## Studierådsmötesprotokoll 2015-04-29

<b>Närvaro:</b>	Carolina Sartorius	Studierådsordförande
	Rasha El-Manzalawy	Studierådssekreterare
	Peter Seimar	Funktionär inom Studierådet
	Måns Ansgariusson	Funktionär inom Studierådet
	Jens Elofsson	Kurskommisarie
	Amelia Andersson	Världsmästare
	Anna Lissborg	Vice studierådsordförande, Kinaansvarig
	Fabian Wibell	Jämlikhetsombud
	Niklas Karlsson	Funktionär inom Studierådet
	Filippa de Laval	Funktionär inom Studierådet
	Lisa Claesson	Cafémästare
	Carl Nilsson Nyman	Skyddsombud, Världsmästare, Kurskommisarie

- §1 OFMÖ Studierådsordförande Carolina Sartorius förklarade mötet öppnat kl 12:10.
- §2 Tid och sätt Tid och sätt godkändes.
- §3 Adjungeringar Inga adjungeringar.
- §4 Godkännande av dagordningen Mötet **beslöt**  
**att** godkänna dagordningen.
- §5 Föregående mötes protokoll Inga protokoll fanns att godkänna.
- §6 Information från Externa Representanter  
Filippa de Laval informerade om att det har varit institutionsmöte för D och man har arbetat fram en likabehandlingsplan. Doktorandutbildningen ska utvärderas. Det har även varit utdelning av pris för vinnare i LUFOSS och man behöver få in fler då det var många doktorander som var med. Det går även bättre än det ska gå med budgeten. Forskningen får mer pengar men inte utbildningen. Man har även fört in en ny kurs i software evaluation.  
  
Carolina Sartorius informerade om att det har varit programledningsmöte för både C och D. Man ska skriva ihop en konsekvensanalys för nedskärningarna men det går inte riktigt att säga vad konsekvenserna blir så det inte riktigt syns än. Alla som sitter i programledningen för D har även fått mejl om att D har fått hög kvalité av UKÄ.
- §7 Meddelanden Carl Nilsson Nyman meddelade att det har varit skyddsombud-



skollegiemöte. Det var inte mycket närvaro från andra sektioner. Man har sammanfattat eduroam och funnit att det fungerar värst i E-huset. Mikaela på kåren har drivit frågan om psykosociala skyddsrundor. Det ska även tillsättas en grupp som utreder studieplatser på LTH och där ska det skrivas definitioner på vad en studieplats, caféplats osv. är. Vi är även stilla rum på LTH, det finns ett på BMC och nere i centrum i ett av husen.

Fabian Wibell meddelade om att det har varit likabehandlingskollegiemöte. TLTH har startat ett samarbete med IQ kring alkoholvanor.

Filippa meddelade att det är Speak Up Days mellan 18-22 maj. Temat är Rättigheter och det kommer finnas en Fråga Rektorn-pub, workshops samt att man kommer få träffa studieråden.

Anna meddelade att det har varit LUFOS utdelning och att Code at LTH startade i samband med utdelningen. Den 12 maj har de sitt första möte.

Amelia Andersson meddelade att det har varit SRX möte. Man har diskuterat nollingsevent, studiegasque och att ha evenemang med intersektionella grupper. Man kommer ha dit en övningsledare i matte som kan hjälpa studenterna. Det pratades om CEQ och att man ska skriva en lathund till alla sektioner i hur man ska göra i CEQ-möten som student. Det pratades även om klagomålsenkäten.

Filippa meddelade att kåren har klubbat verksamhetsplanen för någon vecka sedan och att det är mycket jobb med att se över undervisningsformer.

§8 Valärenden och  
nomineringar  
§9 Avslutade kurser

Inga valärenden eller nomineringar.

Det borde vara CEQ-möten ganska snart. Några CEQ-möten har redan varit.

Fabian ska på möte för interaktionsdesign.

Filippa, Amelia och Anna Lissborg har inte heller blivit kallade till CEQ-möten.

§10 Pågående kurser

Amelia berättade att den nya läraren i signalbehandling är jätteduktig. Om man inte förstår så förklarar han.

Carolina berättade att kursen Simulering som är på 7,5 A-poäng är innehållsmässigt väldigt lik en annan kurs på 6 icke-avancerade poäng.

Fabian berättade att i en kurs om han läser är projektgruppen tvungen att arbeta under tentaveckan.

§11 Övrigt

Fabian meddelade att kursen Genus i Naturvetenskap och Tek-



nik, GEMF05, är nedlagd.

Filippa berättade att LTH hade historiskt dåliga resultat och frågade om tankar på vad det kan bero på.

Carl undrade ifall det inte kan ha ett samband med att tentorna har flyttats.

Anna undrade ifall det nya rättningsystemet för A1:an kan ha sänkt resultatet.

Carl berättade även att ventilationen i grupprummen går i sönder då folk öppnar fönstren när de tycker att det är för varmt. Detta slår ut ventilationssystemet och en lösning hade kunnat vara att hänga upp en lapp på fönstrena.

§12 OFMA

Mötesordförande Carolina Sartorius förklarade mötet avslutat kl 12:47.

Vid protokollet

Justeras

Rasha El-Manzalawy  
Studierådssekreterare

Carolina Sartorius  
Studierådsordförande